

អាហារបន្ថែមអត្ថប្រយោជន៍អាហារក្នុងភាពអាសន្ន សំណួរដែលសួរញឹកញាប់

DSHS កំពុងបញ្ជូនអាហារបន្ថែមក្នុងពេលមានអាសន្នទៅមនុស្សដែលត្រូវទទួលជំនួយផ្នែកម្ហូបអាហារ (បានផ្តល់ជូនតាមរយៈប័ណ្ណ EBT)។ បើអ្នកទទួលបានអត្ថប្រយោជន៍នៅខែមីនា ឬមេសា អ្នកទទួលបានប្រាក់បន្ថែមជំនួយបន្ទាន់សម្រាប់ខែនីមួយៗ ដើម្បីបង្កើនចំនួនទឹកប្រាក់ជាអតិបរមាតាមទំហំគ្រួសាររបស់អ្នក។ ឥឡូវនេះប្រាក់បន្ថែមជំនួយបន្ទាន់ត្រូវបានបង្កើនសម្រាប់អត្ថប្រយោជន៍សម្រាប់ខែឧសភា ហើយនឹងត្រូវពិនិត្យឡើងវិញពីមួយខែទៅមួយខែ។

ហេតុអ្វីរឿងនេះកើតឡើង?

សភាជាន់ទាបបានអនុម័តអត្ថប្រយោជន៍បន្ថែមដើម្បីមានលទ្ធភាពទិញអាហារបានកាន់តែច្រើន។ វានឹងកាត់បន្ថយចំនួនដងដែលមនុស្សត្រូវចេញទៅទិញគ្រឿងទេស។ វាក៏នឹងកាត់បន្ថយចំនួនមនុស្សហៅតាម ហាង និងបន្ថយឱកាសសម្រាប់ការឆ្លង COVID-19 ។

តើខ្ញុំនឹងទទួលបានអត្ថប្រយោជន៍បន្ថែមនៅពេលណា?

អ្នកនឹងទទួលបានប្រាក់បន្ថែមជំនួយបន្ទាន់សម្រាប់ខែឧសភានៅថ្ងៃដែលអត្ថប្រយោជន៍របស់អ្នកទៅត្រូវបានផ្ទេរទៅកាត EBT របស់អ្នក។

ខ្ញុំទើបតែដាក់ពាក្យសុំជំនួយស្បៀងអាហារក្នុងខែនេះ។ តើខ្ញុំនឹងទទួលបានអត្ថប្រយោជន៍បន្ថែមឬទេ?

បើអ្នកមានសិទ្ធិទទួលបានជំនួយស្បៀងអាហារ អ្នកនឹងទទួលបានចំនួនអត្ថប្រយោជន៍អតិបរមាតាមទំហំគ្រួសាររបស់អ្នក។

ខ្ញុំទទួលបានចំនួនអត្ថប្រយោជន៍អតិបរមារួចហើយ។ តើខ្ញុំនឹងទទួលបានអត្ថប្រយោជន៍បន្ថែមឬទេ?

ប្រសិនបើអ្នកទទួលបានចំនួនអត្ថប្រយោជន៍អតិបរមារួចហើយ
អ្នកនឹងមិនទទួលបានអត្ថប្រយោជន៍អាហារបន្ថែមទេ។

តើទឹកប្រាក់អត្ថប្រយោជន៍អតិបរមាមានចំនួនប៉ុន្មាន?

មានសិទ្ធិទទួល គ្រួសារ សមាជិក	អតិបរមា អត្ថប្រយោជន៍
1	\$194
2	355
3	509
4	646
5	768
6	921
7	1,018
8	1,164
9	1,310
10	1,456
បន្ថែមនីមួយៗ	+ 146

**ខ្ញុំមានសិទ្ធិទទួលបានអាហារមូលដ្ឋាន ប៉ុន្តែខ្ញុំមិនបានទទួលអត្ថប្រយោជន៍ណាមួយទេ។
តើខ្ញុំនឹងទទួលបានអត្ថប្រយោជន៍បន្ថែមឬទេ?**

បាន។ អ្នកនឹងទទួលបានអត្ថប្រយោជន៍បន្ថែមក្នុងចំនួនទឹកប្រាក់អតិបរមាសម្រាប់ទំហំគ្រួសាររបស់អ្នក
ប្រសិនបើអ្នកតែងទទួលបាន \$0។

**ខ្ញុំទទួលបាន
WASHCAP/ជំនួយអាហារបណ្តោះអាសន្ន/ជំនួយអាហារសម្រាប់អត្ថប្រយោជន៍ជនអន្តោប្រវេសន៍ស្របច្បាប់។
តើខ្ញុំនឹងទទួលបានអត្ថប្រយោជន៍បន្ថែមឬទេ?**

បាន។ អត្ថប្រយោជន៍បន្ថែមអនុវត្តលើកម្មវិធីជំនួយអាហារទាំងអស់។

តើខ្ញុំនឹងទទួលបានអត្ថប្រយោជន៍បន្ថែមប៉ុន្មាន?

អ្នកនឹងទទួលបានប្រាក់ក្នុងចំនួនផលដកនៃប្រាក់អត្ថប្រយោជន៍ធម្មការរបស់អ្នក
ពីទឹកប្រាក់អតិបរមាសម្រាប់ទំហំគ្រួសាររបស់អ្នក។ ឧទាហរណ៍៖

*អ្នក និងដៃគូរបស់អ្នកធ្វើការ ហើយទទួលបានប្រាក់សរុប \$200 សម្រាប់អត្ថប្រយោជន៍អាហារកាលពីថ្ងៃទី 10
ខែឧសភា។ ការបែងចែកប្រាក់អតិបរមាសម្រាប់គ្រួសារដែលមានមនុស្សពីរនាក់គឺ \$355។ \$355 - \$200 គឺ
\$155។ អ្នកនឹងទទួលបានប្រាក់បន្ថែម \$155 នៅក្នុងអត្ថប្រយោជន៍ពេលអាសន្ន។
អ្នកនឹងទទួលបានប្រាក់ \$200 ធម្មតា ជាមួយនឹងប្រាក់បន្ថែម \$155 សម្រាប់ទឹកប្រាក់សរុប \$355
នៅកាលបរិច្ឆេទធម្មការរបស់អ្នកនៅថ្ងៃទី 10 ខែឧសភា។*

តើខ្ញុំនឹងត្រូវសងប្រាក់អត្ថប្រយោជន៍ទាំងនេះវិញទេ?

ទាំងនេះគឺជាអត្ថប្រយោជន៍បន្ថែមសម្រាប់អ្នកយកទៅប្រើប្រាស់។
មិនមានហេតុផលដែលអ្នកត្រូវសងវិញទេ។

តើខ្ញុំនឹងបាត់បង់អត្ថប្រយោជន៍បន្ថែមទាំងនេះទេ ប្រសិនបើខ្ញុំមិនប្រើអត្ថប្រយោជន៍ទាំងនេះអស់ភ្លាម?

ទេ។ អ្នកត្រូវបានផ្តល់រយៈពេល 365 ថ្ងៃគិតចាប់ពីថ្ងៃដែលអ្នកដកប្រាក់ចុងក្រោយ ដើម្បីប្រើប្រាស់អត្ថប្រយោជន៍បន្ថែម និងទៀងទាត់។

តើអត្ថប្រយោជន៍បន្ថែមទាំងនេះប៉ះពាល់ដល់ស្ថានភាពអន្តោប្រវេសន៍របស់ខ្ញុំឬទេ?

ទេ។

តើ DSHS ចេញទឹកប្រាក់អតិបរមាសម្រាប់ខែឧសភាឬទេ?

យើងនឹងពិនិត្យមើលថាតើយើងអាចផ្តល់ឱ្យអ្នកនូវចំនួនទឹកប្រាក់អតិបរមាតាមទំហំគ្រួសាររបស់អ្នកពីមួយខែ ទៅមួយខែអាស្រ័យលើការយល់ព្រមពីសហព័ន្ធដែរឬអត់។

តើមនុស្សប៉ុន្មាននាក់នឹងទទួលបានអត្ថប្រយោជន៍ បន្ថែម?

ផ្អែកលើប្រាក់បន្ថែមជំនួយបន្ទាន់ដែលបានផ្តល់ក្នុងខែមីនា និងខែមេសា ឆ្នាំ 2020 ស្ថាប័ន DSHS រំពឹងថានឹងផ្តល់អត្ថប្រយោជន៍បន្ថែមដល់ប្រជាពលរដ្ឋប្រមាណ 283,000 គ្រួសារនៅខែឧសភា។

តើអត្ថប្រយោជន៍បន្ថែមមានទឹកប្រាក់មធ្យមប៉ុន្មាន?

ទូទាំងរដ្ឋ ទឹកប្រាក់បន្ថែមមធ្យមក្នុងមួយគ្រួសារគឺ \$170។ គ្រួសារខ្លះបានច្រើនជាង ហើយខ្លះក៏តិចជាង។

តើ DSHS នឹងផ្ញើសំបុត្រមកខ្ញុំទេ នៅពេលខ្ញុំទទួលបានអត្ថប្រយោជន៍បន្ថែម?

ទេ។ យើងមិនផ្ញើសំបុត្រទេ នៅពេលយើងបើកអត្ថប្រយោជន៍បន្ថែម។ ប្រសិនបើអ្នកចង់ដឹងពេលណាអត្ថប្រយោជន៍ចូលក្នុងគណនីរបស់អ្នក អ្នកអាចទូរសព្ទទៅលេខនៅលើប័ណ្ណ EBT របស់អ្នក ដើម្បីសួរសមតុល្យរបស់អ្នក ឬប្រើប្រាស់គណនីអត្ថប្រយោជន៍អតិថិជនរបស់អ្នកនៅលើ www.washingtonconnection.org។

តើខ្ញុំគួរតែទូរសព្ទទៅមជ្ឈមណ្ឌលទំនាក់ទំនងសេវាកម្មអតិថិជនឬទេ?

ដោយសារយើងមានការហៅច្រើនជាងធម្មតា យើងសុំឱ្យអ្នកកុំហៅទូរសព្ទមកមជ្ឈមណ្ឌលអំពីអត្ថប្រយោជន៍បន្ថែម។ ពិនិត្យមើលព័ត៌មានចុងក្រោយនៅលើគណនីប្រព័ន្ធផ្សព្វផ្សាយសង្គមរបស់យើងនៅលើ [Facebook](#) និង [Twitter](#) ឬតាម www.dshs.wa.gov។